
 

 

 

     

 

Αθήνα, 02 Ιουνίου 2020 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

 

Προς:  τον Υπουργό Μεταφορών και Υποδομών 

 

Θέμα: «Καταγγελίες για προσπάθεια ιδιωτικοποίησης της παροχής νερού 

στην Αθήνα» 

Σύμφωνα με καταγγελίες του συλλόγου μηχανικών της ΕΥΔΑΠ, το Υπουργείο 

Μεταφορών και Υποδομών επιχειρεί να ιδιωτικοποιήσει το δίκτυο παροχής νερού 

στην Αθήνα μέσω ΣΔΙΤ, προχωρώντας στην προκήρυξη «τριών παράλληλων 

διαγωνισμών για τη σύναψη συμβάσεων παροχής υπηρεσιών Τεχνικού, Νομικού και 

Χρηματοοικονομικού Συμβούλου προς υποβοήθηση του Υπουργείου για τις ενέργειες 

διεξαγωγής Διεθνούς Διαγωνισμού (ΣΔΙΤ) για τη Διαχείριση – Λειτουργία και 

Συντήρηση του Εξωτερικού Υδροδοτικού Συστήματος Αθήνας και με ύψος δαπάνης 

138.424,01€». 

Παράλληλα, από τον ίδιο διαγωνισμό αποκλείεται η ίδια η ΕΥΔΑΠ αλλά και το 

προσωπικό της Διεύθυνσης Υδροληψίας της εταιρείας. 

Την ίδια στιγμή, παραμένει μεγάλη πιθανότητα η ανάθεση της διαχείρισης σε ιδιώτη 

να απειλήσει την αδιάκοπη υδροδότηση του Λεκανοπεδίου, δημιουργώντας σοβαρά 

προβλήματα σε κατοίκους και επιχειρήσεις, ενώ το δημόσιο θα χάσει ένα μεγάλο 

ποσοστό της κερδοφορίας του που θα περάσει σε χέρια ιδιωτών. 

Όπως είναι αναμενόμενο, οι 200 εργαζόμενοι της Διεύθυνσης Υδροληψίας της 

εταιρείας τελούν σε καθεστώς ανασφάλειας για τη διατήρηση ή μη της εργασίας τους. 

Κατόπιν όλων των παραπάνω, 

Ερωτάται ο κ Υπουργός: 

1. Για ποιο λόγο προκηρύχθηκαν οι εν λόγω διαγωνισμοί; 

2. Ποιον σκοπό εξυπηρετούν; 

                     ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθ.πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ

7026

Ημερομ. Κατάθεσης

2/6/2020



 

 

3. Τι περιλαμβάνουν; 

4. Ποιοι οι όροι συμμετοχής; 

5. Έως ποιο σημείο θα φτάσει η σύμπραξη Δημόσιου και Ιδιωτικού Τομέα στην 

ΕΥΔΑΠ Α.Ε; 

6. Πώς θα διασφαλιστεί η αδιάκοπη υδροδότηση του Λεκανοπεδίου; 

7. Πώς θα διαφυλαχθούν οι 200 θέσεις εργασίας των ήδη υπαρχόντων 

υπαλλήλων της Διεύθυνσης Υδροληψίας της εταιρείας; 

Η ερωτώσα βουλευτής 

 

        Φωτεινή Μπακαδήμα 




